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Geacht college, 

 

Een nieuw jaar met nieuwe kansen. Inmiddels is uw college bijna twee jaar op weg in haar uitvoering van het 

door coalitiepartijen gesloten bestuursakkoord 2022-2026 ‘Maastricht, stad van verbondenheid’. Tijd dus voor 

een mid-term review. In het bestuursakkoord zijn een aantal overkoepelende uitgangspunten opgenomen. 

Verder zijn per portefeuille ambities voor de aankomende vier jaar en ambities voor de middellange termijn 

opgenomen.  

 

Wij zijn benieuwd naar de door uw college geboekte voortgang in deze ambities. De documenten in de P&C-

Cyclus bieden ons daar op wisselende wijze inzicht in. Zo werkt u, bijvoorbeeld, aan de realisatie van groene 

schoolpleinen (5.C13) en kunnen wij nagaan hoeveel groene schoolpleinen gerealiseerd zijn - een ambitie op de 

korte termijn. Tegelijkertijd werkt u ook aan het doortrekken van de Groene Loper (2.M5), maar zien wij geen 

(beschreven) vooruitgang in het realiseren van deze ambitie - eentje op de middellange termijn. 

 

Daarom stellen wij u de volgende schriftelijke vragen.  

 

1. Kan uw college per portefeuille inzichtelijk maken waar u staat in het realiseren van de in het 

bestuursakkoord benoemde ambities op de middellange termijn? Graag zouden wij alle ambities op de 

middellange termijn doorlopen zien met daarin een toelichting waar u in de uitvoering staat.  

2. Welke indicatoren gebruikt uw college om meetbaar te maken wat de voortgang van deze ambities op 

de middellange termijn zijn? Graag zouden wij alle ambities op de middellange termijn doorlopen zien 

met daarin een toevoeging van indicatoren zodat wij als raad de voortgang kunnen monitoren. 

3. Zijn er ambities op de middellange termijn die nu al ver uit het zicht dreigen te raken, ofwel waarvan u 

kunt stellen dat deze niet voor 2026 behaald zullen worden? Waar ligt dat aan? Graag zouden wij alle 



 
ambities op de middellange termijn doorlopen zien met daarin een haalbaarheidsindicatie, en factoren 

die deze haalbaarheidsindicatie verhogen dan wel verlagen. 

 

Indien uw college wenst de beantwoording van deze vragen te verdisconteren in de P&C-cyclus documenten, 

gaan wij daar graag in mee. Indien uw college wenst deze vragen separaat te beantwoorden, zien wij uit naar de 

beantwoording van bovengestelde vragen binnen de daarvoor geldende termijn. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Thomas Gardien 

D66 Maastricht 

 

 


